
                                                                                                          
                         

Besøksadresse 

Sørliveien 111, 1788 Halden 
 

Postadresse 

Halden kommune 

Postboks 150, 1751 Halden 

 
Telefon (+47) 69 19 41 50 

https://berg.skole.halden.kommune.no/ 

 
 
Referat fra møte i SU Berg skole 04.01.24 
 
Foreldre:  Eirik Skogh,  
Ansatte:   Marita Furuvarp, Hilde B. Jensen og Therese Ståhl-Paulsen. 

Elever: Eva Anine Eriksson Aune, Emma Helene Østby Vitanza og Knut Martin 
Kynningsrud 

Politisk valgt:  Anita L. Warberg 
Sekretær:   Ann-Helen Lillestrand 

 
Silje Moen, ikke møtt. 

 
Sak 01/23-24  Velkommen og presentasjon av nytt SU 

Rektor ønsket velkommen til skoleårets første møte i 

Samarbeidsutvalget, SU.  

 
   Medlemmene presenterte seg. 

 

Referat fra hvert SU-møte blir sendt til medlemmene etter møtet. Det 

blir gitt en kort frist til evt. kommentarer slik at hvert referat raskt kan 
deles med HOUKI. 

 

Sak 02/23-24  Hva er SU? 
SU er skolens høyeste organ og har rett til å uttale seg i alle saker 

som gjelder skolen. Rektor informerte om at referat fra SU sendes til 

Hovedutvalg undervisning, oppvekst og kultur, HUOK. 
Alle partene i skolen er representert: elever, foreldre, 

undervisningspersonalet, miljøarbeidere, og to representanter fra 

kommunen, hvor rektor er den ene.  

 
Rektor presenterte utkast til årshjul for SU for skoleåret. 

Representanter kan komme med tilbakemeldinger på neste SU-

møte. 
 

Sak 03/23-24  Status Berg skole ved skolestart 2023 

Skolen hadde i høst 259 elever, etter nyttår er vi 253. Skolen har 13 

klasser, to på hver trinn med unntak av 1. trinn.  

 

   Skolen har 20 lærere og 8 miljøarbeidere. I høst har vi hatt en lærling. 

 
Sak 04/23-24  Nytt fra partene siden sist 

   Elever: 

- Det er nytt elevråd. Elevrådet har laget en årsplan for arbeidet 
sitt. 

- Elevrådet har arrangert vennesamling.  

https://berg.skole.halden.kommune.no/


 

- Elevrådet og alle elevene på Berg har vært med på å bidra med 

svar på spørsmål om ny skolestruktur. 

- Elevrådet søkte om litt ekstra julehygge på Kiwi Isebakke. Alle 

elevene fikk pepperkaker og klementiner før jul.  
- Elevrådet har kommet frem til felles regler for ballspill i 

skolegården. 

- Elevrådet og elevene på Berg skole er opptatt av en trygg 
skolevei. Vi har strekninger i vår skolekrets som elevene ikke 

opplever som trygge: Undergang mellom Sørliveien og 
Haldenveien og «overgang» Kiwi-Veng.  

Foresatte:  

- FAU har hatt tre møter denne høsten. Eirik Skogh er ny leder. 

Ansvarsfordeling innad i styret er avklart.  

- Nytt styre i FAU 

- Oppstartsmøte med alle foreldrekontakter, samarbeid mellom 

FAU og rektor. Informasjon om det å være foreldrekontakt, FAU, 

trivselspenger og ansvarsoppgaver. 

- Flere trinn har søkt FAU om trivselspenger til ulike 

arrangementer. 
- FAU har vært med på å medvirke til ny skolestruktur i Halden 

kommune. 

- Foreldre på 5. trinn hadde kafe på årets julemarked. 

- Representant fra FAU har deltatt på KFU-møte. Tema var 
skolesekker til 1. trinn og nye vedtekter for KFU. 

- Fremover planlegger FAU 17-mai markering og diskotek. 

Politisk representant: 

- Hovedutvalg for undervisning, oppvekst, kultur og idrett har møte 

30. januar. 
- Vår representant vil ta opp saker fra Berg skole. 

Ansatte: 

- Åpent bibliotek på torsdager i storefri. Nå blir det også åpent 
bibliotek på tirsdager med mulighet for andre «stille» aktiviteter 

som lekser og tegning.  

- 5-7. trinn startet skoleåret med fotballturnering på Berg il.  
- SFO har fokus på sunn og god mat 

- Alle SFO i Halden har fått ekstra midler til innkjøp av materiell til 

lek/sysselsetting, inventar eller annet utstyr. Det gledes. Dette 

utfra beregninger med 12 timers gratis SFO og brukerbetaling.  

- Minecraft på tirsdager i storefri for elever som ønsker. Her deles 

tips og triks.  

- Det er gjennomført elevsamtaler, foreldremøter og 
utviklingssamtaler. 

- Personalet har hatt planleggingsdager og kveldsmøte. 

- 5. trinn har gjennomført nasjonale prøver 
- Tur til Bobergåsen før høstferien 

- SFO har hatt kunstutstilling 



 

- Venneuke med mange fine aktiviteter 

- Verdensdagen for psykisk helse 

- FN-dagen med markert av 6. trinn. 

- Vi har tatt personalbilde 
- Mange fine DKS-forestillinger 

- Ansatte og tillitsvalgte har medvirket i ny skolestruktur.  

SFO har startet med å spise ute en gang i uken 
- I forbindelse med åpningen av ny Os-arena ble det søkt om midler 

til utstyr fra Sparebankstiftelsen. Alle skolene i Halden fikk også 

et bidrag her. Berg skole fikk 100 000 til innkjøp av utstyr. Tusen 

takk for gaven.  
- HMS-prisen til Berg. Vi vant årets pris!  

- Julemarked, inntektene i år gikk til Redd Barna 

- Jul på Berg er fint, gøy og kreativt. Nytt av i år var julegang på 5.-
7.trinn. En flott felles aktivitet på tvers av trinn. Gangen ble åpnet 
med tale, musikk og lystenning. 

   Rektor: 

- Ny SFO-leder fra 1. august, Anne-Beathe Solberg-Skogh. 

- Det er gjennomført høstdugnad på skolen vår. I løpet av et par 
timer ble det både luket, kostet, trimmet, raket, blåst, felt, kastet, 

vasket, ryddet og mye mer. Vi har mange flinke foreldre på Berg. 

- Bergknatten barnehage ble nedlagt våren -23. Skolen har ikke 

ønsket at bygget som er tilknyttet vårt bygg skal stå tomt. Nå har 
vi tatt i bruk basen til rom for personalet, en avdeling til «tavle-

rom» (ingen pulter og stoler, men et kreativt rom med tavler på 

veggene og store gulvflater til aktivitet), og et musikkrom som vi 
vil ta i bruk straks. 

- Utarbeidet en regneplan. Regneplanen skal være et verktøy for å 
sikre en regneopplæring kjennetegnet ved målrettet opplæring, 
systematisk progresjon og en sterkere kollektiv praksis ved Berg 
skole.   

- Nytt anlegg, Berg il. Vi er heldige som kan benytte oss av 

anlegget.  
- Fremtidsuka, ble arrangert for første gang. Berg skole var med på 

markeringen. 

- Innført Visma Sikker Sak et elektronisk saksbehandlingssystem.  

- Innført Visma Timeplan for timeplanlegging, timelister og 
vikarhåndtering i skolen. 

- Vi har fått midler til innkjøp av fysiske læremidler. Vi har kjøpt inn 

klassesett med KRLE bøker på deling til 3.-4. trinn og 5.-7. trinn. Vi 
har også kjøpt noe naturfag og samfunnsfagsbøker til 1.-7.trinn. 

- Vi hadde fem klasserom hvor visningsflater ikke fungerte. Rett før 
jul fikk vi byttet de ut med nye fine skjermer. En stor glede. 

  

 
Sak 05/23-24  Nytt budsjett og effekt av det for skolen 



 

Kommunenes økonomiske situasjon er utfordrende. Endelig tildelt 

ramme for skoleåret etter justering for elevtall og lønnsøkning er ikke 

kjent for enheten enda, men vil bli det snart. SU vil informeres. Vi gjør 

så godt vi kan med de midlene vi har. Pedagogisk forsvarlighet blir 
hele tiden vurdert og om elevene har et trygt og godt læringsmiljø. 

Det er stor grad av åpenhet og involvering om økonomi i 

kommunalavdeling undervisning og oppvekst.   
 

Utdanningsforbundet ved Berg skole er bekymret for den 

økonomiske situasjonen i Halden skolen. Det er lite penger. På Berg 

prøver vi å være positive, og vi synes vi er flinke til å tenke over riktig 
bruk av det vi har. De ansatte opplever at økonomien er vesentlig 

strammere enn det den har vært tidligere år.  

 
Sak 06/23-24  Pedagogisk utviklingsarbeid ved skolen, nasjonale prøver 

Høstens 5.trinn gjennomførte nasjonal kartleggingsprøver (NP) i 

september. Årets nasjonale prøver er laget etter Kunnskapsløftet 
2020 (LK20). NP måler elevenes grunnleggende ferdigheter i lesing, 

regning og engelsk. Grunnleggende ferdighetene er det «verktøyet», 

elevene vil trenge for videre læring og utvikling.  

 
Ledelsen har gjennomført underveissamtale med lærerne på 5. trinn. 

Udirs oppgaver og veiledningsmateriell til NP vurderes som svært 

gode. Alle tekster og oppgaver var hentet fra daglige situasjoner, 
lærebøker, magasiner eller nettsider for barn. Det er avklart hvilke 

tiltak som skal settes inn for elevene. Hjemmene er informert om 

resultatene til sitt barn. 
  

Sak 07/23-24 Nye vedtekter SFO 

Vedtektene for SFO foreslås oppdatert og endret i tråd med 

rammeverk og endring i forskrifter. Det er i tillegg sett på vedtektenes 
relevans for dagens situasjon på SFO. De endrede vedtektene legges 

fram til politisk behandling 30.januar i Hovedutvalg for undervisning, 

oppvekst, kultur og idrett (HUOKI). 
 

 Informasjonsskriv ble delt.  

 
Merk: prisene på de ulike plasstypene vil kunne bli justert noe fram til 

den politiske behandlingen.   

 
Sak 08/23-24  Eventuelt 

- Skoleskyss har tidligere vært tema på SU-møter. Berg skole 
opplever fortsatt utfordringer med skoleskyss. Elevene våre ønsker 
seg faste sjåfører som blir kjent med elevene. Mange elever synes 
det er skummelt å kjøre buss utfra opplevelser de har hatt. 

 
 



 

 
 
Neste møte i SU Berg skole 
Torsdag 29. februar kl. 14.15 

Berg skole 04.01.24  
Ann-Helen Lillestrand, ref 

 
Referatet er godkjent av alle parter pr. mail  


